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 Zápis  

Jednání Komise pro životní prostředí 

RMČ P1 
2024/8 

 

Datum jednání 07.10.2024 

(začátek 16:30 konec 17:45) 

 

Přítomni: 

 

Jan Saitz, Olga Krahulcová, Adél Kučera, Viktor Klíma, Antonín Kazda,  

Kateřina Melzerová, Jakub Vaculín, Zdeněk Krenk, Kateřina Klasnová 

 

Nepřítomni:  

 

 

Omluveni:  

 

Pavel Řeháček, Milan Smrž, Tomáš Oliva, Stanislava Jandová 

 

PROGRAM: 

 

1. Zahájení zasedání komise 

2. Schválení programu a zápisu z jednání 17.06.2024  

3. Jmenování ověřovatele zápisu 

4. Návrh rozpočtu ŽP na rok 2025 

5. Informace k revitalizaci parku Kampa 

6. Informace k revitalizaci a workoutu Vlašská 

7. Kontrola vzrostlých stromů na Kampě 

8. Různé  

 

1. Zahájení komise 

 

Jednání komise bylo zahájeno v 16:30 hod. 

 

Všichni přítomní členové komise se zapsali do prezenční listiny. 

 

2. Schválení programu a zápisu ze dne 17.06.2024 

 

Program schválen bez připomínek 

Hlasování:  pro 5, proti 0, hlasování se zdrželo 0 

Zápis schválen bez připomínek.  

Hlasování:  pro 5, proti 0, hlasování se zdrželo 0 

 

3. Jmenování ověřovatele dnešního zápisu 

Ověřovatelem byla pověřena p Klíma. 

 

 

Hlasování:  pro 5, proti 0, hlasování se zdrželo 0 
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4. Návrh rozpočtu ŽP na rok 2025 

 

Na komisi byl předložen od Finančního odboru 1. návrh rozpočtu pro oblast životního 

prostředí, vč. dotací. Jedná se o běžné výdaje v rámci daného roku. Pro rok 2025 je finanční 

návrh na 73.500.000 Kč. V návrhu na příští rok jsou navýšené položky oproti letošnímu 

rozpočtu a to zejména u položky: 

- nákup materiálu 

- konzultační, právní a poradenské služby 

- ostraha, odemykání, zamykání parků a DH, veř. prostor  

 

Tyto položky jsou navržené z důvodu např. vandalství, dochází častěji k opravám. Dále je 

potřeba navýšit právní služby – navýšení z důvodu plánovaných výběrových řízení, vč. 

smluv a jiné právní služby. Dále se plánuje vyhlášení zakázek na ostrahu parků a DH, i 

míst, kde dosud ostrahy nebyly. 

P. Vaculín bude mít dne 15.10.2024 schůzku s p. radním Heresem, který má v gesci finance 

MČP1, kde dojde k odůvodnění navýšených položek. V rozpočtu je také přihlédnuto 

k inflaci, k vyšším cenám elektřiny a vody. Dotace zůstávají ve stejné výši jako v letošním 

roce. 

 

Usnesení: 

Komise pro životní prostředí bere na vědomí 1. návrh rozpočtu MČ Praha 1 na rok 2025 - 

oblast životního prostředí.  

Hlasování:  pro 5, proti 0, hlasování se zdržel 0 

Usnesení přijato. 

 

5. Informace k revitalizaci parku Kampa 

 

ZASTA Klasnová informovala přítomné členy komise o návrhu projektu revitalizace parku 

Kampa. Návrh byl v rámci participace prezentován v domečku Salla Terrena v parku 

Kampa za účasti občanů a zástupců radnice. Participaci má na starost p. Rachůnek, 

z jednání bude zápis. Projekt tedy bude zpracován architektonickou kanceláří na základě 

možných požadavků občanů. Tedy zachování cyklotrasy, která bude odkloněna za Muzeem 

Kampa směrem k Vltavě, nebudete tedy oficiální trasa přímo přes park, aby nedocházelo 

ke střetu s chodci a cyklisté nejezdili přes trávníky, atd., i když dojde k rozšíření stávajících 

cest. Plánují se sjednotit a vyměnit lampy veřejného osvětlení, bude nové zábradlí podél 

Čertovky atd. Rozpočet na tuto revitalizaci je cca 10 mil. Kč. S návrhem projektu se lze 

seznámit na velkoformátové verzi, která je umístěna u domečku Salla Terrena. Ostraha 

nebo správa parku se bude řešit až po celé revitalizaci. 

 

Usnesení: 

Komise pro životní prostředí bere na vědomí návrh projektu revitalizace parku Kampa a 

souhlasí s pokračováním realizace projektu. 

Hlasování:  pro 5, proti 0, hlasování se zdržel 0 

Usnesení přijato. 

 

9. Informace k revitalizaci a workoutu Vlašská 

 

ZASTA Klasnová informovala přítomné členy komise o realizaci projektu workoutu Vlašská. 

Tento projekt je již vysoutěžený – spol. Zahradní Tábor. 

Revitalizace DH Vlašská je v plánu na příští rok. 16.10.2024 proběhne ve Vlašské veřejné 

setkání a schůzka s p. arch. Karáskem, kde se bude projekt prezentovat. Bude možnost 

zapojit občany P1 do budoucího návrhu DH v rámci participace. ZASTA KLasnová donese 

na příští jednání komise projekt.  



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů v 

souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) a další platnou právní úpravou   

 

3 

 

Usnesení: 

Komise pro životní prostředí bere na vědomí zahájení revitalizace DH Vlašská. 

Hlasování:  pro 5, proti 0, hlasování se zdržel 0 

Usnesení přijato. 

 

7. Kontrola vzrostlých stromů na Kampě 

Bod bude předložen na příští komisi, z důvodu nepřítomnosti p. Olivy. 

 

8. Různé 

 

 

V Praze dne 09.10.2024 

 

 

Zapsala:  K. Melzerová          …...…………………………………………….. 

 

Ověřil:  Viktor Klíma,  podpis, datum ..…………………………………………………. 

 

Potvrdil:  Jan Saitz, předseda komise  podpis, datum………………………………………………….. 

 

Příští jednání komise se bude konat dne 18.11.2024 v 16,30 hodin v zasedací 

místnosti č. dv. 201, 2. patro.  


